

Date: 25th March 2026

التاريخ: 25 مارس 2026م

Disclosure

إفصاح

Circular (3/2025) - Dividend Distribution Policy ("Policy") Guideline for Listed Companies

تعميم (2025/3) - الدليل الإسترشادي لاعداد سياسة توزيعات الأرباح ("السياسة") للشركات المدرجة

With reference to circular (3/2025) issued on 5th February 2025 by Muscat Stock Exchange ("MSX") regarding the policy guideline for listed companies, and in the interest of enhancing market transparency and supporting investors in making informed investment decisions, Sohar International Bank SAOG ("the Bank") advises that the Policy has been successfully uploaded on the Bank's Investor Relations website – link: [Policy](#)

بالإشارة إلى التعميم رقم (2025/3) الصادر بتاريخ 5 فبراير 2025 عن بورصة مسقط بشأن الدليل الإسترشادي لاعداد السياسة للشركات المدرجة، وحرصاً على تعزيز الشفافية في السوق وتمكين المستثمرين من اتخاذ قرارات استثمارية مستنيرة، يود بنك صحار الدولي ش.م.ع. ("البنك") الإفادة بأنه قد تم بنجاح نشر سياسة توزيعات الأرباح على الموقع الإلكتروني لعلاقات المستثمر الخاص بالبنك – وذلك عبر الرابط التالي: [السياسة](#)

The Bank will advise of any material amendments to the Policy through the MSX disclosure platform, in line with applicable regulatory disclosure requirements

سيقوم البنك بالإفصاح عن أي تعديلات جوهرية تطرأ على السياسة من خلال منصة الإفصاح التابعة لبورصة مسقط، وذلك بما يتماشى مع المتطلبات التنظيمية المعمول بها للإفصاح.

For further details, please contact the Investor Relations Officer:

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمر:

Mr. Saud Al Rawahi

الفاضل / سعود الرواحي

E-mail: Investor.relations@sib.om

البريد الإلكتروني: Investor.relations@sib.om

Phone: +968 24761700

الهاتف: +968 24761700

With regards,

مع خالص الشكر والتقدير،



Abdulwahid Al Murshidi
Chief Executive Officer

عبد الواحد المرشدي
الرئيس التنفيذي

Sohar
international



صحار
الدولة

سياسة توزيع الأرباح بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع

تم التحديث: يناير 2026

المحتويات

2	1. المقدمة والهدف
2	2. المبادئ التوجيهية
2	3. موافقة مجلس الإدارة على السياسة
3	4. خطط توزيع الأرباح
3	5. وثيرة توزيع الأرباح
3	6. خيارات توزيع الأرباح
3	7. الوضع المالي للبنك
3	8. استراتيجية توزيع الأرباح
3	9. مستجدات القطاع
4	10. توقيت توزيع الأرباح
4	11. إعلانات توزيع الأرباح
4	12. الموافقة على توزيعات الأرباح
5	13. كفاية رأس المال واعتبارات المخاطر
5	14. الارشادات التنظيمية
6	15. معلومات إضافية
6	16. البند القانوني
6	17. التعديلات
6	18. إخلاء المسؤولية
6	19. معلومات الاتصال

بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع ("البنك") - المتتبع "BKSB"

بيان سياسة توزيع الأرباح

1. المقدمة والهدف

تحدد سياسة توزيع الأرباح ("السياسة") الإطار التوجيهي لحوكمة توزيع الأرباح على المساهمين العاديين من الاحتياطات القابلة للتوزيع لدى البنك، مع ضمان الاستقرار المالي والامتثال للوائح التنظيمية وتعزيز قيمة المساهمين. وتتوافق هذه السياسة مع قانون المصارف في سلطنة عمان، ولوائح البنك المركزي العماني، ولوائح هيئة الخدمات المالية، ومتطلبات بورصة مسقط، وقانون الشركات التجارية، ومتطلبات رأس المال وفق بازل ٣، ومعايير المحاسبة الدولية للتقارير المالية. وسيتم الإعلان عن توزيع الأرباح وفقاً للأحكام المنصوص عليها في النظام الأساسي للبنك وأي قوانين حوكمة شركات سارية ذات صلة.

وتهدف هذه السياسة إلى إرساء نهج منظم لتوزيع الأرباح مع الحفاظ على قوة رأس المال والامتثال للوائح التنظيمية وتعزيز ثقة المساهمين في القطاع المصرفي العماني.

وتسري هذه السياسة على بنك صحار الدولي (ش.م.ع.ع).

2. المبادئ التوجيهية

تستند هذه السياسة إلى المبادئ التوجيهية التالية:

- استدامة واستقرار توزيعات الأرباح
الحفاظ على توزيع أرباح ثابت ومتدرج يتماشى مع الربحية على المدى الطويل.
- الامتثال للوائح التنظيمية
الالتزام بلوائح البنك المركزي العماني وهيئة الخدمات المالية وبورصة مسقط وقانون الشركات التجارية.
- قوة رأس المال والسيولة
الحفاظ على رأس مال كافٍ لدعم نمو الأعمال، وتخفيف المخاطر، وتعزيز المرونة الاقتصادية.
- قيمة المساهمين
توفير عوائد تنافسية للمساهمين مع تحقيق التوازن بين إعادة الاستثمار والنمو المستقبلي.
- المرونة الاقتصادية
تعديل توزيعات الأرباح بناءً على الظروف الاقتصادية الكلية والأداء المالي ونتائج اختبارات الضغط.

3. موافقة مجلس الإدارة على السياسة

وافق مجلس إدارة البنك على السياسة بتاريخ 27 يوليو 2025. وتمت موافقة السياسة لاحقاً مع النموذج المعتمد من قبل بورصة مسقط بتاريخ 29 يناير 2026.

4. خطط توزيع الأرباح

يعتزم مجلس الإدارة اقتراح توزيعات أرباح منتظمة على المساهمين سنويًا بناءً على توصيات الإدارة مع الالتزام الكامل بجميع التوجيهات التنظيمية.

5. وثيرة توزيع الأرباح

يتم توزيع الأرباح بشكل عام سنويًا بعد موافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية.

6. خيارات توزيع الأرباح

يجوز للبنك توزيع أي شكل آخر من أشكال توزيع الأرباح، بالإضافة إلى توزيعات الأرباح النقدية أو بدلاً منها، وذلك بموافقة البنك المركزي العماني، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، أسهم مجانية والسندات القابلة للتحويل الإلزامي.

تُحَقِّضُ توزيعات الأرباح النقدية قاعدة رأس المال الأساسي من المستوى الأول للبنك من خلال تخفيض الأرباح المحتجزة.

تُحافظ الأسهم المجانية بالإضافة إلى سندات القابلة للتحويل الإلزامي، على قاعدة رأس المال الأساسي من المستوى الأول للبنك عند توزيعها من الأرباح المحتجزة. وتُدرج الأسهم المجانية فورًا ضمن رأس المال الأساسي.

تُعامل السندات القابلة للتحويل الإلزامي كأدوات من المستوى الأول الإضافي حتى تحويلها إلى رأس مال أسهم.

7. الوضع المالي للبنك

للاطلاع على تفاصيل الوضع المالي للبنك، يرجى زيارة موقع علاقات المستثمر الخاص بالبنك: [علاقات المستثمر | صحار الدولي](#).

8. استراتيجية توزيع الأرباح

يهدف مجلس الإدارة إلى تحسين توزيعات الأرباح على المساهمين وفقًا للمبادئ التوجيهية للبنك (القسم 2).

9. مستجدات القطاع

للاطلاع على أحدث المستجدات المتعلقة بالقطاع المصرفي العماني، يرجى زيارة المواقع الرسمية للمؤسسات الرئيسية مثل [البنك المركزي العماني](#)، و [وزارة المالية](#)، و [المركز الوطني للإحصاء والمعلومات](#).

10. توقيت توزيع الأرباح

يعلن مجلس الإدارة للسوق عن توزيعات الأرباح المقترحة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر، وذلك في موعد أقصاه 31 يناير. كما سيُعلن المجلس للسوق عن أي تغييرات قد تطرأ على توزيعات الأرباح المقترحة في إطار موافقة البنك المركزي العماني على القوائم المالية السنوية المدققة.

ستبدأ عملية توزيع الأرباح فور موافقة المساهمين على توزيعات الأرباح المقترحة في اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية (واجتماع الجمعية العمومية غير العادية في حالة السندات القابلة للتحويل الإلزامي) المنعقد في موعد أقصاه 31 مارس.

سيقوم البنك بتحويل أرباح الأسهم النقدية المستحقة إلى شركة مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.ع.) في غضون أربعة أيام عمل كحد أقصى، وستقوم الشركة عادةً بتوزيع أرباح الأسهم النقدية على المساهمين في غضون ثلاثة أيام عمل من تاريخ استلامها.

تُوزَع الأسهم المجانية عادةً على حسابات المساهمين من قبل أمين السجل ووكيل التحويل/ شركة مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.ع.) خلال أسبوعين إلى ثلاثة أسابيع من تاريخ انعقاد الجمعية العمومية العادية السنوية.

يتم توزيع السندات القابلة للتحويل الإلزامي بشكل عام على حسابات المساهمين من قبل مسجل ووكيل التحويل / شركة مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.ع.) بعد 3-4 أسابيع من اجتماع الجمعية العمومية غير العادية وتكون متاحة للتداول في بورصة مسقط بعد ذلك بوقت قصير.

11. إعلانات توزيع الأرباح

للاطلاع على إعلانات الأرباح وأحدث المستجدات، يُرجى زيارة موقع [بورصة مسقط الإلكتروني](#). كما يُمكنكم زيارة موقع علاقات المستثمر التابع للبنك عبر الرابط التالي: [علاقات المستثمر | صحرار الدولي | رابط](#)

12. الموافقة على توزيعات الأرباح

يقترح مجلس الإدارة توزيعات الأرباح على المساهمين للموافقة عليها في اجتماع الجمعية العمومية العادية السنوية، وذلك بعد موافقة مجلس إدارة البنك المركزي على القوائم المالية السنوية المدققة. تتوفر أسماء أعضاء مجلس الإدارة المسؤولين عن اقتراح توزيعات الأرباح على الموقع الإلكتروني للبنك: [نبذة عن البنك | صحرار الدولي](#).

في حالة السندات القابلة للتحويل الإلزامي التي اقترحتها مجلس الإدارة لإصدارها كجزء من توزيع الأرباح السنوي، يتم الحصول على موافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العمومية غير العادية.

13. كفاية رأس المال واعتبارات المخاطر

- لن يُعلن البنك عن توزيعات أرباح إلا إذا استوفيت الشروط التالية:
- نسبة رأس المال الأساسي من المستوى الأول أعلى من الحد الأدنى الذي حدده البنك المركزي العماني.
 - تم سداد جميع الفوائد المستحقة على أي أدوات رأس مال من المستوى الأول بالكامل.
 - نسبة كفاية رأس المال أعلى من الحد الأدنى الذي حدده البنك المركزي العماني، وبما يتماشى مع توجيهات بازل 3 الصادرة عنه.
 - نسبة تغطية السيولة ونسبة التمويل المستقر الصافي أعلى من الحد الأدنى الذي حدده البنك المركزي العماني.
 - عدم وجود توقعات اقتصادية سلبية أو نتائج سلبية لاختبارات الضغط تستدعي الحفاظ على رأس المال أو السيولة.

يحتفظ البنك بحقه في تعديل أو تأجيل أو تعليق توزيعات الأرباح في الحالات التالية:

- الظروف الاقتصادية السلبية التي تؤثر على الوضع المالي للبنك.
- القيود التنظيمية أو متطلبات الحفاظ على رأس المال.
- فرص استثمارية كبيرة تتطلب الاحتفاظ بالأرباح.
- أي أسباب أخرى يراها مجلس الإدارة مناسبة.

14. الارشادات التنظيمية

ستضمن الإدارة العليا للبنك الامتثال لجميع الارشادات التنظيمية.

لوائح البنك المركزي العماني:

تحدد لوائح البنك المركزي العماني مبلغ توزيعات الأرباح النقدية المستحقة بناءً على نسبة كفاية رأس مال البنك كما هو مُفصّل عنه في القوائم المالية السنوية المدققة.

وفقاً لخطاب البنك المركزي العماني رقم المرجح: BSD/2015/BKUP/All Banks/455 بتاريخ 9 أبريل 2015:

الحد الأقصى لتوزيعات الأرباح النقدية	نسبة كفاية رأس المال
30% من رأس المال المدفوع أو 60% من الأرباح النقدية أيهما أقل	<15%
25% من رأس المال المدفوع أو 55% من الأرباح النقدية أيهما أقل	<14% و >= 15%
15% من رأس المال المدفوع أو 50% من الأرباح النقدية أيهما أقل	<13% لكن >= 14%
لا يوجد توزيع للأرباح النقدية	>13%

أي تغييرات تطرأ على لوائح البنك المركزي العماني تسري على بنود هذه السياسة، وتُعتبر السياسة مُعدّلة بالقدر اللازم للامتثال لتلك التغييرات التنظيمية، إلى حين تعديلها رسمياً لتتوافق مع لوائح البنك المركزي العماني السارية. مع ذلك، يجب أن تُعتمد جميع توزيعات الأرباح المقترحة من مجلس الإدارة من قبل البنك المركزي العماني قبل عرضها على المساهمين للموافقة عليها.

كما يجب على البنك التأكد من امتلاكه أرباحاً قابلة للتوزيع كافية لدفع توزيعات نقدية، بحيث لا تكون الأرباح المحتجزة سالبة بعد توزيع الأرباح.

لا تنطبق الحدود المذكورة أعلاه على التوزيعات غير النقدية، مثل الأسهم المجانية أو السندات القابلة للتحويل الإلزامي. مع ذلك، لا تزال هذه التوزيعات تتطلب موافقة البنك المركزي العماني.

15. معلومات إضافية

يضمن البنك الالتزام بالقواعد والإرشادات الصادرة عن هيئة الخدمات المالية بشأن الإفصاح من قبل الجهات المصدرة للأوراق المالية والتداول بناءً على معلومات داخلية.

وس يتم إبلاغ المساهمين بأي تغييرات جوهرية في السياسة عبر منصة الإفصاحات في بورصة مسقط.

ووفقاً لتوجيهات هيئة الخدمات المالية، يجب تحويل جميع أرباح الأسهم النقدية غير المطالب بها لمدة تزيد عن ستة أشهر من تاريخ إعلانها إلى صندوق ائتمان المستثمرين. ويتعين على جميع المساهمين التواصل مع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (ش.م.ع.ع.) للمطالبة بهذه الأرباح التي لم تُطالب بها لأكثر من ستة أشهر.

16. البند القانوني

تلتزم هذه السياسة بجميع القوانين واللوائح والإرشادات العمانية المعمول بها والصادرة عن الجهات التنظيمية. ستُطبق إقرارات الأرباح وفقاً للأحكام المنصوص عليها في النظام الأساسي للبنك، واتفاقيات المساهمين، وأي قوانين حوكمة شركات سارية. ويحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه السياسة في أي وقت ولأي سبب كان، رهناً بموافقة مجلس الإدارة.

17. التعديلات

يحتفظ البنك بحقه في تعديل هذه السياسة في أي وقت، رهناً بموافقة مجلس الإدارة.

18. إخلاء المسؤولية

لا يُعدّ التوزيع التاريخي للأرباح ضمناً لتوزيعات الأرباح المستقبلية، وتخضع أي بيانات استشرافية ينشرها البنك لمخاطر وشكوك.

ينبغي على المساهمين والمستثمرين المحتملين مراعاة أن توزيعات الأرباح قد تختلف اختلافاً كبيراً، نتيجةً لظروف اقتصادية معاكسة، أو تغييرات تنظيمية، أو تراجع ملحوظ في أداء البنك، أو ظروف غير متوقعة. قد تكون توزيعات الأرباح في أي سنة مالية معينة معدومة.

19. معلومات الاتصال

لمزيد من التفاصيل، يُرجى التواصل مع رئيس علاقات المستثمر:
الفاضل / سعود الرواحي

البريد الإلكتروني: Investor.relations@soharinternational.com

الهاتف: +96824761700

Sohar
international



صهار
الدولة

Dividend Distribution Policy

Sohar International Bank SAOG

Updated: January 2026

Contents

1. Introduction & Objective	2
2. Guiding Principles.....	2
3. Board of Directors Policy Approval.....	2
4. Dividend Intentions.....	3
5. Frequency of Dividend Distribution	3
6. Dividend Distribution Options	3
7. Bank's Financial Position.....	3
8. Dividend Strategy.....	3
9. Industry Update	3
10. Timing of Dividend Distributions	4
11. Dividend Announcements.....	4
12. Dividend Approvals	4
13. Capital Adequacy & Risk Considerations.....	5
14. Regulatory Guidelines	5
15. Additional Information.....	6
16. Legal Clause	6
17. Amendments	6
18. Disclaimer	6
19. Contact Information	6

Sohar International Bank SAOG (“Bank”) - Tracker “BKSB”

Dividend Distribution Policy Statement

1. Introduction & Objective

The Dividend Distribution Policy (“Policy”) outlines the guiding governance framework for dividend distributions to common shareholders from the Bank’s eligible distributable reserves while ensuring financial stability, regulatory compliance, and shareholder value creation. The Policy aligns with the Banking Law of Oman, the Central Bank of Oman (“CBO”) regulations, Financial Services Authority (“FSA”) regulations, Muscat Stock Exchange (“MSX”) requirements, Commercial Companies Law (“CCL”), Basel III capital requirements, and IFRS accounting standards. Dividend declarations will follow the provisions outlined in the Bank’s Articles of Association.

The objective is to ensure a structured approach to dividend distribution while maintaining capital strength, regulatory compliance, and shareholder confidence in Oman’s banking sector.

The Policy is applicable to Sohar International Bank SAOG.

2. Guiding Principles

The Policy is based on the following Guiding Principles:

- **Sustainability & Stability of Dividends**
Maintain a consistent and progressive dividend distribution aligned with long-term profitability
- **Regulatory Compliance**
Adhere to the CBO, FSA, MSX and CCL regulations
- **Capital Strength & Liquidity**
Preserve adequate capital to support business growth, risk mitigation, and economic resilience.
- **Shareholder Value**
Provide competitive returns to shareholders while balancing reinvestment for future growth.
- **Economic Flexibility**
Adjust dividend distributions based on macroeconomic conditions, financial performance, and stress test outcomes.

3. Board of Directors Policy Approval

The Board of Directors (“Board”) of the Bank approved the Policy on 27th July 2025. The Policy was subsequently aligned with the MSX approved template on 29th January 2026.

4. Dividend Intentions

The Board's intention is to propose consistent dividends to its shareholders annually based on management's recommendations in full compliance with all regulatory guidelines.

5. Frequency of Dividend Distribution

Dividends are generally distributed annually following approval by shareholders at the Annual General Meeting ("AGM").

6. Dividend Distribution Options

The Bank may choose to distribute in addition to, or instead of, cash dividends, any other form of dividend distribution approved by CBO which may include, but not restricted to, Bonus Shares and Mandatory Convertible Bonds ("MCB").

Cash dividends reduce the Bank's Total Tier 1 capital base through a reduction in retained earnings.

Bonus Shares as well as MCBs' maintain the Bank's Total Tier 1 capital base upon distribution from retained earnings. Bonus shares are recognized immediately in share capital.

MCB's will be treated as Additional Tier 1 ("AT1") instruments until conversion to share capital.

7. Bank's Financial Position

For detailed insights into the Bank's financial position please refer to the Bank's Investor Relations website: [Investor Relations | Sohar International](#).

8. Dividend Strategy

The Board's intention is to optimize the dividend distributions to shareholders in accordance with the Bank's Guiding Principles (Section 2).

9. Industry Update

For the latest updates on the Omani banking industry please refer to the official websites of key institutions such as the [Central Bank of Oman](#), the [Ministry of Finance](#) and the [National Centre for Statistics and Information](#).

10. Timing of Dividend Distributions

The Board announces to the market the proposed dividends for the financial year ending 31st December on or before 31st January. The Board will further announce to the market any changes to the proposed dividends following approval of the annual audited financial statements by CBO.

The process for dividend distributions will follow immediately upon approval of the proposed dividends by the shareholders at the AGM (and “EGM” in the case of MCB’s) held on or before 31st March.

The Bank will remit the cash dividend payables to Muscat Clearing and Depository SAOC (the “MCD”) within a maximum of 4 business days and MCD will normally distribute cash dividends to shareholders within 3 working days from the date the cash dividends are received.

Bonus shares are generally distributed to shareholders’ accounts by the Registrar and Transfer Agent / MCD within 2-3 weeks from AGM date.

MCBs are generally distributed to shareholders’ accounts by the Registrar and Transfer Agent / MCD 3-4 weeks after EGM and available for trading on the MSX shortly after.

11. Dividend Announcements

For dividend announcements and updates please visit the [MSX Website](#) and/or the Bank’s website [Investor Relations | Sohar International | Link](#).

12. Dividend Approvals

Dividends are proposed by the Board to shareholders for approval at the AGM following CBO approval of the annual audited financial statements. The names of Board members responsible for proposing dividends are available on the Bank’s website: [About us | Sohar International](#).

In the case of MCB’s proposed by the Board to be issued as part of the annual dividend distribution, approval of shareholders is obtained at an Extraordinary General Meeting (“EGM”).

13. Capital Adequacy & Risk Considerations

The Bank will only declare dividends if the following conditions are met:

- Common Equity Tier 1 (“CET1”) ratio above CBO minimum.
- The interest due on any Tier 1 capital securities have been paid in full.
- Capital Adequacy Ratio (“CAR”) above CBO minimum, in line with CBO’s Basel III guidelines.
- Liquidity Coverage Ratio (“LCR”) & Net Stable Funding Ratio (“NSFR”) above CBO minimum levels.
- No adverse economic outlook or negative stress test outcomes requiring capital or liquidity conservation.

The Bank reserves the right to adjust, defer, or suspend dividends in case of:

- Adverse economic conditions impacting the Bank’s financial position.
- Regulatory constraints or capital conservation requirements.
- Significant investment opportunities requiring retained earnings.
- Any other reasons that the Board may consider appropriate.

14. Regulatory Guidelines

The Bank’s senior management will ensure compliance with all regulatory guidelines.

CBO Regulations:

CBO regulations limit the amount of cash dividends payable based on the Bank’s CAR as disclosed the annual audited financial statements.

As per CBO, letter ref: BSD/2015/BKUP/All Banks/455 dated 9 April 2015:

Capital Adequacy Ratio	Maximum Cash Dividend Payable
> 15%	30% of Paid-up capital or 60% of net profit, whichever is less
> 14% and <= 15%	25% of Paid-up capital or 55% of net profit, whichever is less
>=13% and <=14%	15% of Paid-up capital or 50% of net profit, whichever is less
< 13%	No cash dividend

Any changes to the CBO regulation shall prevail over the clauses of this Policy and the Policy shall be considered as having been amended to the extent necessary to comply with such regulatory changes, till such time the Policy is formally amended to align with CBO’s regulations in force. However, all dividends proposed by the Board must be approved by CBO prior to the proposed dividends being presented to the shareholders for approval.

The Bank must ensure also that it has sufficient distributable earnings to pay a cash dividend such that retained earnings are not negative after distribution of the dividend.

The above limits do not apply to non-cash distributions such as Bonus Shares or MCB’s. However, such dividends still require CBO approval.

15. Additional Information

The Bank ensures compliance with the FSA “Rules and Guidelines on Disclosure by issuers of Securities and Insider Trading”.

Shareholders will be informed of any significant changes to the Policy through the MSX disclosure platform.

As per the guidelines of the FSA, all cash dividends that have been unclaimed for a period exceeding 6 months from the date of declaration must be transferred to the Investors Trust Fund. All shareholders must contact the MCD to claim such dividends, remaining unclaimed for more than 6 months.

16. Legal Clause

The Policy shall comply with all applicable Omani laws, regulations, and guidelines set by regulatory authorities. Dividend declarations will follow the provisions outlined in the Bank’s Articles of Association, shareholder agreements, and any governing corporate laws. The Bank reserves the right to amend the Policy at any time, for whatever reason, subject to Board approval.

17. Amendments

The Bank reserves the right to amend the Policy at any time subject to Board approvals

18. Disclaimer

The historical distribution of dividends does not constitute a guarantee of future dividend distributions and any forward-looking statements published by the Bank are subject to risks and uncertainties.

Shareholders and prospective investors should consider that dividend distributions may vary substantially, due to adverse economic conditions, regulatory changes, significant deterioration in the Bank’s performance or unforeseen circumstances. Dividends in any given financial year may be Nil.

19. Contact Information

For further details, please contact the Head of Investor Relations:

Mr. Saud Al Rawahi

E-mail: investor.relations@soharinternational.com

Phone: +968 24761700